

بسم الله الرحمن الرحيم

السلطة الوطنية الفلسطينية

وزارة الاوقاف والشؤون الدينية

مديرية صندوق الزكاة

لجنة اموال الزكاة - محافظة جنين

الرقم : 01/281

التاريخ : 2001/12/1

الموافق : 16/رمضان/1422هـ



## الأخوة الأفاضل في الأمانة العامة لائتلاف الخير حفظكم الله

## الأخوة الأفاضل في الصندوق الفلسطيني للإغاثة والتنمية - الإتربال - حفظكم الله

### السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

تهديكم لجنة أموال الزكاة في محافظة جنين تحياتها وتشركم جزيل الشكر على ما تقدمونه من مساعدات للأسر الفقيرة والفئات الضعيفة .

**الاخوة الأفاضل :** وصلتنا رسالتكم المؤرخة بتاريخ 2001/11/27م وتذكرون أنكم قد خصصتم لنا مبلغ (\$14000) لدعم الأسر المحتاجة ، ومبلغ (\$7455) لمشروع دعم المنتج الفلسطيني ، والمبالغ موزعة على النحو التالي :-

أولاً : دعم الأسر :-

\$10000	الصندوق الفلسطيني للإغاثة والتنمية (INTERPAL)
\$7000	مؤسسة الأقصى الخيرية - ألمانيا
\$5000	مؤسسة الأقصى الخيرية - بلجيكا
\$10000	مؤسسة الأقصى الخيرية - هولندا
\$4000	اللجنة الخيرية لمناصرة فلسطين - فرنسا
\$5000	الجمعية الخيرية الإسلامية لنصرة الأقصى الشريف - اليمن

ثانياً : مشروع دعم المنتج الفلسطيني :-

\$7455 مقدمة من المؤسسات المذكورة أعلاه إضافة إلى مؤسسة الأقصى الخيرية - الدنمارك ، ومؤسسة سنابل الأقصى الخيرية - السويد ، ولجنة لإغاثة فلسطين - سويسرا ونفيديكم بأننا سنقوم بإذن الله تعالى بتوزيع هذه الأموال المخصصة في مصارفها المحددة لها من قبلكم ، سائلين الله العلي القدير أن يبارك في أموال المتبرعين وأولادهم وأهليهم وأن يتقبل منهم هذا العمل الكريم وأن يجعله في ميزان حسناتهم وأن يجعلهم من عتقاء شهر رمضان المبارك .

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

رئيس لجنة أموال الزكاة في محافظة جنين

10000015

الشيخ زيد محمود عبد الرحيم زكارنة

السلطة الوطنية الفلسطينية

مديرية صندوق الزكاة

لجنة أموال الزكاة محافظة جنين

وزارة الاوقاف والشؤون الدينية

GOVERNMENT  
EXHIBIT  
Jenin Zakat -2  
3:04-CR-240-G  
U.S. v. HLF, et al.

لجنة أموال الزكاة - جنين \* تلفاكس : ٤/٢٥٠٣٠٦٨

In The Name of God, the Beneficent, the Merciful

Palestinian National Authority  
Ministry of Endowments & Religious Affairs  
Directorate of Zakat Fund  
Zakat Funds Committee – Jenin Governorate

[Logo]

Number: 01/281  
Date: 12/1/2001  
16 Ramadan 1422 H

Honorable Brothers at the General Secretariat for the Coalition of Charity, May God Protect you  
Honorable Brothers at the Palestinian Fund for Relief & Development, INTERPAL, May God Protect you,

God's peace, mercy and blessings be upon you.

The Zakat Fund Committee in Jenin governorate extends its salutations and appreciation for all your dedicated efforts in assisting poor families and needy factions.

**Honorable brothers:** we received your letter dated 11/ 27/2001 A.D. in which you mention that you have designated the sum of (\$ 14000) for us to assist needy families, and the sum of (\$ 7455) to support the Palestinian Product Project, the funds are divided in the following manner:

**First: Supporting families:**

Palestinian Fund for Relief and Development (INTERPAL)	\$ 10000
Al-Aqsa Charitable Foundation – Germany	\$ 7000
Al-Aqsa Charitable Foundation – Belgium	\$ 5000
Al-Aqsa Charitable Foundation – Holland	\$ 10000
The Charitable Committee for Support of Palestine – France	\$ 4000
The Islamic Charitable Society to Support the Noble al-Aqsa – Yemen	\$ 5000

**Second: The Project to support the Palestinian Product:**

The sum of \$ 7455 is presented from the aforementioned institutions in addition to Al-Aqsa Charitable Foundation – Denmark, and Sanabil al-Aqsa Charitable Society – Sweden, Palestinian Relief Committee – Switzerland.

We inform you that we will distribute these allocated funds – Almighty God's willing – in their designated channels that you have assigned. We ask God Almighty, All-Capable, to bless the funds of donors, their children, their families, and to accept from them this kind work and to place such generous deed in the scale of their good deeds, and to make them pious during this blessed month of Ramadan.

God's peace, mercy and blessings be upon you.

President of Zakat Funds Committee in Jenin governorate  
Sheikh Zayid Mahmoud 'Abdel Rahim Zakamah

10000015

[Stamp]  
Palestinian National Authority

N